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Jan Schneider: Odvolejte juntu dřív než bude pozdě!
infokuryr.cz/n/2024/11/04/jan-schneider-odvolejte-juntu-driv-nez-bude-pozde

Jsem zděšen, že jsem se doposud nedočetl o odvolání
náčelníka generálního štábu Karla Řehky, ani o odvolání
ministryně Jany Černochové kvůli tomu, že neodvolala
náčelníka generálního štábu, ani o demisi premiéra Petra Fialy,
že nedal prezidentu republiky návrh na odvolání ministryně
obrany a vládě na odvolání ředitele bezpečnostní informační
služby Michala Koudelky.

O co jde? Jak informoval tisk (Právo 15.října 2024), vláda už
schválila návrh novely „kybernetického zákona“, jehož pomocí
by bylo možno zakázat používání čínských technologií. Zdvihla
se však proti tomu vlna odporu zákonodárců nejen z opozičních
řad, ale námitky přišly i od koaličních poslanců, píše v
komentáři pro Prvnizpravy.cz Jan Schneider.

Týkají se drahoty celého systému a hlavně důsledků uplatňování
tohoto ideologicky zostřeného zákona. Nehlásá totiž nebezpečí
závislosti obecně, ale pouze na některých technologiích (na jiných
závislí být zřejmě můžeme). Celkově se nelze ubránit pocitu, že to,
co smrdí, je korupce.

Další výtky se týkají nebezpečí vytvoření nadbytečných
pravomocí Národního úřadu pro kybernetickou bezpečnost,
jehož dopad na samosprávu by mohl být dost drtivý, když by
městům a obcím nařídil zbavit se určitých technologií, ale
peníze by jim na to nedal. Navíc by hrozily arbitráže od
technologických firem kvůli zmařeným investicím. Města a obce
by navíc ze zákona musely mít na kybernetickou ochranu
kvalifikovaného pracovníka.
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Co však vadí nejvíc, je neskrývaný nátlak vládní junty. Náčelníka
generálního štábu v normálních dobách zdobí odbornost a vědomí
jeho postavení, tedy pravomocí a jejich hranic. Nikoliv však tohoto
současného. Karel Řehka, autor mizerné a právem kritiky
rozcupované slátaniny zvané „Informační válka„, se docela
neskrývaně projevil, když prohlásil, že „kdo půjde proti návrhu, je
nepřítel číslo jedna“. Řehka dále řekl, že když poslanci návrh zákona
zablokují nebo zásadně předělají, bude to považovat za vítězství
těch, kteří nechtějí připustit, aby stát měl možnost v zájmu
bezpečnosti vůči nim uplatňovat svoji vůli! Proto prý bude „zajímavé“
sledovat, kdo jak hlasoval a kdo za koho mluvil!!

Jeho výroky otřesený předseda hospodářského výboru Sněmovny
Ivan Adamec (ODS) se nechal slyšet, že mu to připadá „jako něco z
doby minulé“. Dodejme, že režim „doby minulé“ byl zákonem
označen za zločinný.

Tyto neskrývané praktiky přesahují všechny meze. Vojenská junta
má zřejmě mnohem silnější pozici ve státním aparátu, než se
veřejnosti zdá – a proto si dovolí veřejně se takto nehorázně
projevovat, zcela mimo působnost příslušníků ozbrojených sil ČR,
vyplývající z příslušného zákona. Udržení armády v zákonných
mantinelech je ale úkolem kontrarozvědné složky Vojenského
zpravodajství, která zřejmě hraje mrtvého brouka.

Ani Bezpečnostní informační služba nám v tom nepomůže,
protože generalissimus Michal Koudelka se chová úplně stejně
jako Řehka, což se opětně nelíbí některým zákonodárcům
(dokonce též z ODS). 

Koudelka totiž opět spustil svou nudnou odrhovačku o tom, že
ačkoliv se Čína tváří jako obchodní partner, ve skutečnosti se
připravuje na konflikt s demokratickým světem. Ten demokratický
svět zřejmě reprezentují on sám plus Řehka, Černochová, Foltýn a
další podobní.

https://www.onwar.eu/2019/01/24/recenze-knihy-informacni-valka/
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Řehka a Koudelka podle Adamce vytvářejí tlak na zákonodárce.
Jestli toto protiústavní jednání není důvodem k jejich
okamžitému odvolání, pak budeme čekat až se uskuteční něco
jako vojenský puč, únorový převrat, nebo co?

Na úvodním snímku dva nebezpeční političtí extrémisté: Karek
Řehka a Jana Černochová

Jan Schneider

https://www.prvnizpravy.cz/zpravy/politika/jan-schneider-odvolejte-juntu-driv-nez-bude-pozde/

